
Sammanträdesprotokoll 2018-05-17
Utbildningsnämndens arbetsutskott

Tid och plats 2018-05-17 - Skånes Fagerhultrummet i kommunhuset kl. 13.30-16.55.

Beslutande
Kenny Lärkevie (C) - ordförande
Leif Svensson (S) - andre vice ordförande
Anneli Eskilandersson (SD) - ledamot
Gunilla Edman (S) - ledamot

Övriga deltagande Ville Gustavsson, Kungsskolans elevrådsstyrelse § 34
Albin Magnusson, Kungsskolans elevrådsstyrelse § 34
Annie Hansson Berg, Kungsskolans elevrådsstyrelse § 34
Tea Hansson Berg, Kungsskolans elevrådsstyrelse § 34
Linnea Knutsson, Kungsskolans elevrådsstyrelse § 34
Victor Hallin, Kungsskolans elevrådsstyrelse § 34
Andreas Ottosson, Kungsskolans elevrådsstyrelse § 34
Edvin Lindholm, Kungsskolans elevrådsstyrelse § 34
Slavka Midriakova, Lärarförbundet § 37
Victoria Jönsson, Kommunal § 37
Andreas Rundgren, Lärarnas Riksförbund § 37
Kristian Lindgren, Skolledarförbundet § 37, och rektor Utbildningscentrum § 35
Ingela Ström, utbildningschef
Amanda Cederholm, förvaltningsstrateg, sekreterare

Justering
Justerare Anneli Eskilandersson

Plats och tid Kommunhuset 2018-05-23, kl. 8.30.

Justerade paragrafer §§ 34 - 39

Underskrifter

Sekreterare
.................................................................
Amanda Cederholm

Ordförande
.................................................................
Kenny Lärkevie

Justerare
.................................................................
Anneli Eskilandersson

ANSLAG
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag på
Örkelljunga kommuns digitala anslagstavla på www.orkelljunga.se.

Organ Utbildningsnämndens arbetsutskott

Sammanträdesdatum 2018-05-17

Datum för anslag 2018-05-24 Datum för nedtagande 2018-06-15

Förvaringsplats för
protokoll Utbildningsförvaltningen
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Sammanträdesprotokoll 2018-05-17
Utbildningsnämndens arbetsutskott

UNAU § 34 UBF.2018.126 611

Möte med Kungsskolans elevrådsstyrelse

Arbetsutskottet träffar Kungsskolans elevrådsstyrelse.

Sammanfattning
Arbetsutskottet träffar Kungsskolans elevrådsstyrelse.

Ämnen som diskuteras är bland annat om de i åk 9 känner sig väl
rustade inför gymnasiet, gymnasievalet, studiero, kommunikation inom
skolan, samt hur eleverna ser på sin skoltid på Kungsskolan.

____________
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Sammanträdesprotokoll 2018-05-17
Utbildningsnämndens arbetsutskott

UNAU § 35 UBF.2018.127 612

Handlingsplan för ökad genomströmning på gymnasiet
och vuxenutbildningen

Arbetsutskottets förslag till utbildningsnämnden

Utbildningsnämnden beslutar att godkänna handlingsplanen.

Sammanfattning
Kristian Lindgren, rektor på Utbildningscentrum, har utarbetat en
handlingsplan för ökad genomströmning på gymnasiet och
vuxenutbildningen.

Kristian Lindgren föredrar ärendet.

Beslutsunderlag
Handlingsplan för ökad genomströmning på gymnasiet och
vuxenutbildningen.pdf

____________

Expedieras till:
UN 2018-06-07
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Utbildningsnämndens arbetsutskott

UNAU § 36 KLK.2018.77 610

Motion, M - Entreprenörskap i skolan

Arbetsutskottets förslag till utbildningsnämnden

Utbildningsnämnden föreslår Kommunfullmäktige besluta att anse
motionen avslagen med hänvisning till att arbetet med
entreprenörskap är påbörjat genom Utbildningsnämndens
styrkort.

Sammanfattning
Theresa Lindahl (M) och Henrik Hammar (M) har 2018-01-19
inlämnat följande motion:

"Entreprenörskap i skolan

Förmågan att tillvarata idéer, identifiera möjligheter och skapa resurser
för att ta tillvara dessa möjligheter är viktiga egenskaper hos en
entreprenör. Många barn och ungdomar har idéer och tankar om
företagande och entreprenörskap men svårt att förverkliga de i
praktiken. För att lyckas med entreprenörskap och skapa fler framtida
entreprenörer krävs långsiktiga satsningar, tydliga målsättningar bland
annat inom skolan.

Det finns idag statsbidrag hos skolverket att söka för lokalt
utvecklingsarbete inom entreprenörskap i skolan. Bidraget ska
användas till att utveckla entreprenörskap och lärande inom ämnet.
Örkelljunga kommun har liksom många andra kommuner inte sökt
detta bidrag.

Vi vet inte vilka företag, som kommer vara stora om 5, 10 eller 15 år.
Allt vi vet är att ju fler företag vi kan få att starta i Örkelljunga, desto
större är chansen att de företag som verkligen blir stora återfinns i
Örkelljunga. Det är genom arbeten i den privata sektorn som vår
gemensamma offentliga välfärd kan finansieras, det är därför
entreprenörskap och företagande är så viktigt redan i skolan.

I Svenskt näringslivs undersökningar av företagsklimatet i Sveriges
kommuner visar det sig att företagare upplever att Örkelljungaskolans
attityd gentemot företagsamhet är lägre än rikssnittet. Vad vi behöver är
ett positivt synsätt på den sektor, som skall generera nya jobb och mer
pengar till välfärden. Därför kan entreprenörskapsutbildningar bland
unga och fortbildning kring entreprenörskap bland skolans personal
vara två vägar för att vi skall bli bättre på det här området.
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Med hänvisning till ovanstående:

Föreslår jag därför kommunfullmäktige besluta:

- att entreprenörskap tydligare lyfts fram i skolans styrdokument och
införs tidigt i undervisningen."

Utredning av motionen

I Örkelljunga kommun finns en plan för arbetet med studie- och
yrkesvägledning från förskola till gymnasium. I denna plan ingår att
barn och elever redan från förskolan ska få träffa olika yrkesgrupper.

I kommunens styrkort har Utbildningsnämndens som mål att:

"Öka kunskaperna om förtagande och entreprenörskap redan i
grundskolan för att skapa en positiv syn på företagsamhet."

Detta för att redan i tidig ålder stimulera intresset för möjligheterna
med entreprenörskap. Kopplat till detta mål har Kungsskolan fått i
uppdrag att under 2018 knyta kontakt med ett stort och ett litet företag.
På så vis får man in entreprenörskap i skolan redan från åk 7. Det är
första året vi arbetar efter styrkort enligt den nya målstyrningsmodellen
i kommunen. Arbetet med entreprenörskap i skolan kan såklart
utvecklas och fördjupas efterhand.

Gymnasieskolan har 2018-03-01 sökt statsbidrag från Skolverket för
entreprenörskap. Kommunen har ännu inte fått något beslut i ärendet
från Skolverket. På gymnasieskolan har man redan tidigare år arbetat
med entreprenörskap.

Slutligen kan sägas att arbetet med entreprenörskap i grundskolan har
påbörjats och kan efterhand utvecklas och fördjupas.

Beslutsunderlag
Motion, M - Entreprenörskap i skolan
Protokoll 2018-03-21 - KSAU § 88
Tjänsteskrivelse - Motion (M) Entreprenörskap i skolan

____________

Expedieras till:
UN 2018-06-07
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Utbildningsnämndens arbetsutskott

UNAU § 37 UBF.2017.216 610

Möte med fackliga representanter

Arbetsutskottet träffar fackliga representanter.

Sammanfattning
Arbetsutskottet träffar fackliga representanter för ett dialogmöte.

Ämnen som diskuteras är bland annat informations- och
kommunikationsflödet i verksamheterna, modellen för
tjänstefördelning och personalomsättningen.

____________
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Sammanträdesprotokoll 2018-05-17
Utbildningsnämndens arbetsutskott

UNAU § 38 UBF.2018.128 610

Övriga frågor från UNAU 2018-04-19

Anneli Eskilandersson (SD) ställer frågan: Hur stor andel av eleverna
har specialkost och hur många av dessa har specialkost på grund av
religiösa skäl.

Utbildningschefen svarar att det är 300 barn och elever som har
specialkost (förskola till gymnasium) av totalt 1593 barn och elever
och av dessa 300 är det 200 som har specialkost på grund av religiösa
skäl.

Gunilla Edman (S) undrar hur stor andel av eleverna från förskolan till
gymnasiet som är nyanlända?

Utbildningschefen svarar att i förskolan och grundskolan är 85 barn
och elever av 1400 nyanlända.
På gymnasieskolan är det 68 elever av 193 som är nyanlända.
På vuxenutbildningen är det 130 elever av 228 som är nyanlända.
____________

7(8)
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UNAU § 39 UBF.2018.12 610

Aktuell information

· Utbildningschefen informerar om tjänsterna som biträdande
rektor på Beringskolan och grundsärskolan samt Kungsskolan.

· Information om iPadutbildning - förvaltningsstrategen
informerar.

· Chromebooks - utbildningschefen informerar.

· Uppföljning skolskjutsutredningen (Optiplan) -
utbildningschefen informerar.

· Information om möte med socialnämnden 2018-05-07 -
utbildningschefen informerar.

· Utökad betygsredovisning från höstterminen 2018.

____________
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